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Aanwezig  
Voorzitter Léon Linssen 
De leden 
 
 

 

Joost van Beek (D66), Har Beurskens (SV), Roy Coolen (SV), Jan 
Engelen (RO), Michel Graef (SV), Berry Hermans (RO), Leon van Kessel 
(PL), Maurice Schreurs (CDA), Gerry Teeuwen (RO) en  

Ad Thomassen (VVD) 
Portefeuillehouders A. Verhoeven en P. Verlinden  
Ambtelijke ondersteuning D. Noppers, gemeentesecretaris, bij agendapunt 9a ONS Leudal 

C. Geraads, controller, bij agendapunt 9a P&C-cyclus 
Derden R. Berenschot van de BNG bij punt 5a 
Ambtenaren op tribune 5 

Belangstellenden 2  
Notulist M. Strijdveen  
 
Afwezig           Peter van Melick (commissielid; CDA) 
                                         John Lommen (commissiegriffier) 

 

01 Opening 

De voorzitter de heer L. Linssen opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen van harte 
welkom. Hij meldt dat commissiegriffier J. Lommen en de heer P. van Melick afwezig zijn. 
 

02 
 
 
03 

Vaststellen agenda 
De agenda wordt conform concept vastgesteld.  
 
Vaststellen verslag vorige vergadering 

Het verslag wordt conform concept vastgesteld. 
 
N.a.v. het verslag: 
De heer Van Kessel merkt op dat hij nog geen antwoord heeft gehad op zijn vraag bij 
agendapunt 10a Mededelingen inzake ’t Törp in Neeritter. De commissievoorzitter zal proberen 
dit schriftelijk te laten beantwoorden.  

 
De heer van Kessel wil opname in het verslag van het feit dat hij geen antwoord heeft van de 
wethouders op de opmerking dat vanuit de gemeente is gezegd dat hij een klacht geuit zou 
hebben aan de jury van de ondernemersprijs over het Pastorieke, terwijl hij dit nimmer gedaan 

heeft. De heer van Kessel vindt dat hiermee zijn integriteit is geschaad. 
 

04 Spreekrecht niet-commissieleden 

Van het spreekrecht wordt geen gebruikgemaakt. 
 

05 Presentaties en thema’s 

05a Presentatie BNG over de beleggingsportefeuille van Leudal  
De jaarlijkse presentatie wordt gehouden door de heer Berenschot van de BNG. De presentatie 
is opgedeeld in twee gedeelten: de portefeuille van Leudal zelf en de marktontwikkelingen. De 
presentatie is bij de stukken gevoegd.  
 

06 Raadsvoorstellen 

06a Zienswijze documenten Veiligheidsregio Limburg-Noord 
De fractie Ronduit Open heeft nog wat vragen met betrekking tot de brandweerkazernes.  

 
De burgemeester geeft aan dat de huidige post Hunsel vrijvalt. Het is belangrijk dat er een 
nieuwe post in Ittervoort komt en dat men daar op voldoende brandweerlieden kan gaan 

rekenen die professioneel kunnen uitrukken. Alle posten blijven verder bestaan. 
Brandweerkazerne Heythuysen moet aangepast en opgeknapt worden. De burgemeester zal 
schriftelijk laten beantwoorden hoe het zit met de afschrijvingstermijn met betrekking tot 
Heythuysen. Ronduit Open kon uit de investeringsstaat niet afleiden dat het om Heythuysen 

ging. Personeel van Thorn en Hunsel gaat mee naar de kazerne in Ittervoort. Bedrijven moeten 
hun personeel zien te interesseren om ook deel te nemen. Een brandweerpost voor 2 
gemeenten heeft voor de verdeelsleutel niet veel van doen.  
 
Opmerking commissielid Hermans t.g.v. de vaststelling van het verslag op 9mrt16: 
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Met betrekking tot de brandweerkazerne in Hunsel/Ittervoort: uit het antwoord op de gestelde 

vragen is duidelijk op te maken dat de kapitaallasten betrekking hebben op de nieuwbouw in 
Heythuysen, deze gaat niet door. Maar toch blijven de kapitaallasten op het MIP staan. Mevr. 
Kuijpers vertelde dat dit bedrag gebruikt kon worden voor aanpassingen/verbeteringen aan de 
huidige brandweerkazerne in Heythuysen. Tijdens de vergadering heb ik aangegeven het hier 
niet mee eens te zijn, aangezien het twee verschillende investeringen betreft.  Waar ook een 

ander besluit aan vooraf dient te gaan. Ik heb bijna letterlijk gezegd, het lijkt er nu op dat de 
gemeente denkt: we hebben het geld toch dus maken we het maar op ook. 
Welke investering gemoeid is met de verbouwing van de huidige kazerne is ons niet bekend, 
dan kun je ook niet de kapitaallasten van een nieuwbouw daarvoor gaan gebruiken. 
 
Het raadsvoorstel wordt bespreekrijp geacht voor de vergadering van de gemeenteraad van 16 

februari 2016. 
 

06b Vaststellen 2e wijziging Legesverordening 2015 
De fractie Ronduit Open heeft een vraag over de opmerking dat Leudal geen beschermde 
stads- of dorpsgezichten heeft. Heeft Leudal die niet of zijn deze afgeschaft. Waar wordt aan 
getoetst en wie toets dat. De heer Hermans meent dat deze er wel zijn.  

 

Portefeuillehouder Verlinden laat weten dat er wel rijksmonumenten zijn en gemeentelijke 
monumenten en die worden getoetst door de eigen dienst. Er zijn wel plaatsen met een 
bijzondere status waar de welstandscommissie over gaat. Leudal heeft geen beschermde 
dorpsgezichten. De opbouw van de leges is zo gemaakt dat de burger weet wat hij moet 
betalen. De leges kun je elke maand aanpassen afhankelijk van of het dringend is of niet.  
 
Opmerking commissielid Hermans t.g.v. de vaststelling van het verslag op 9mrt16: 

Over de niet (meer) bestaande dorpsgezichten wilde ik nog graag opgenomen hebben dat 
wethouder Verlinden nog informatie hierover zou vragen aan wethouder Walraven. Over hoe 
het nu precies zat. Deze toezegging, plus een nog te ontvangen reactie van wethouder 
Walraven, vind ik belangrijk om op te nemen in de verslaglegging voor de volledigheid. 
Deze vraag was voorafgaand aan de commissievergadering reeds schriftelijk ingediend, en ik 
heb begrepen dat Eric Lucassen deze  vandaag in de organisatie heeft uitgezet. Dat neemt niet 

weg dat het antwoord er natuurlijk wel moet komen.  
Nog een opmerking over de leges. Er is de vraag gesteld of het juridisch houdbaar is om geen 
restitutie te doen van aanvragen die later worden ingetrokken. Dit werd door de aanwezige 
ambtenaar bevestigd. 

 
 Het raadsvoorstel wordt bespreekrijp geacht voor de vergadering van de gemeenteraad van 16 

februari 2016. 

 
07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 

Er zijn door de raad geen stukken doorverwezen naar de commissie. 
 

08 Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking 
Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken voor deze vergadering. 
 

09 Stand van Zaken 

09a Organisatieontwikkeling 
Mevrouw Noppers geeft in een korte presentatie de stand van zaken weer met betrekking tot 
de stand van zaken. De presentatie is bijgevoegd bij de stukken voor deze vergadering.  
Mevrouw Geraads geeft een presentatie over de doorontwikkeling van de P&C-cyclus. Aan het 
eind van de presentatie is de vraag wie er mee wil doen aan de klankbordgroep. De voorzitter 

stelt voor dat elke fractie binnen 2 weken iemand aanmeldt om lid te worden van de 

klankbordgroep en om dit via de griffie te laten verlopen. De presentatie is bijgevoegd bij de 
stukken voor deze vergadering. 
 

09b Openstaande actiepunten 
Er zijn geen openstaande actiepunten 
 

09c Langetermijnkalender 
De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. Hierop 
kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de gegevens 
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uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het betreft een 

planning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens vernieuwd en bij elke 
vergadering aan de commissie ter kennis gebracht. 
 
 
 

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen  
Er zijn geen mededelingen. 
 

10b Rondvraag 
Mevrouw Teeuwen heeft een vraag met betrekking tot de financiële paragraaf bij het 
raadsvoorstel van de N280. Ze wil graag de onderbouwing ten opzichte van de 4 voorstellen 

en ze wil graag weten welk scenario het nu gaat worden. Wie is de financiële adviseur? 
Portefeuillehouder Verlinden geeft aan dat er een keuzemogelijkheid is en dat de raad daar 
een keuze uit kan maken. De financiële adviseur komt uit eigen huis. De portefeuillehouder 
geeft aan dat alles wordt doorgerekend.  
 

10c Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.28 uur onder dankzegging voor de geleverde inbreng. 
De volgende vergadering van de commissie bestuur en middelen is op woensdag 9 maart om 
19.30 uur. 

 
 


